
 

 

  

 

 

 

       

 

Keresztelő 

 
Minden  

alkalom, 

amikor egy-egy 

gyermeket a 

keresztség felvételére elkísértünk a templomba, örömünnep volt, nem csak az  

ünnepelt, hanem az egész közösségünk részére. Jelen év május 12-e is egy nagy ünnepnappá vált, 

nemcsak Barabás Miklós gyermekünk, hanem a kis házunk, központunk és az őt befogadó református 

közösség részére is.  

Valamiben mégis külömbözött ez a nap. Míg máskor kis gyermekeket kísértünk a keresztségre, most 

egy öntudatos fiatalembert volt szerencsénk a templomba elkísérni, aki saját maga kérte e szentség felvételét 

és kiben látjuk az akaratot, hogy hittel akarja élni 

az életét. Ez nagy boldogsággal tölti el szívünket. 

A mai világban ritkán tapasztalunk meg ilyen 

mély hitet és ez nagyon nagy érték.  

Miklóssal elbeszélgetve mindig épültem 

szavain, és sokat tanultam én magam is tőle. Ezért 

megkértem, hogy egy interjú keretében 

válaszoljon pár kérdésemre.  

 

Szera n. : - Mikor határoztad el, hogy szeretnél 

megkeresztelkedni? 

Miklós : - Én akkor határoztam el, hogy 

megkeresztelkedem, amikor Szentjobbra kerültem és 

elkezdtem járni a hittanórákra. Itt megtudtam, hogy aki nincs 

megkeresztelkedve, az pogány és  és nem akarok pogány 

lenni, mert hiszek Istenben. 

Szera n. : - Ki vagy mi volt az, ami segített a keresztség 

mellett dönteni? 

Miklós :  - Nekem nagyon jó példát adott a keresztapám,      

mert ő szereti Istent és én is olyan szeretnék lenni, mint ő. Tudom, hogy  

keresztség nélkül nem lennék Isten fia és akkor akár jó, akár rosz lettem volna, nem kerültem volna a 

menyországba.  

Szera n. : - Miért 

választottad a református 

vallást?   

Miklós :  - Én azért 

választottam a református 

vallást, mert én mindig 

református vallásórákra 

jártam, így ismertem meg 

Istent és mindazt, amit 

értünk tett. Aztán meg a 

gyülekezet tagjaitól mindig 

jó tanácsokat kaptam  és 

láttam rajtuk, hogy szeretik 

Istent és hallgatnak rá. 

 Gyermekláncfű 

Mottó: ”...mint ahogyan a gyermekláncfű láncszemei, 
úgy kapcsolódnak egymáshoz  a mi életeink... A  C A R I T A S  S Z E N T  

I S T V Á N  S Z O C I Á L I S  
K Ö Z P O N T   
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Szera n. : - Mi volt számodra a legjobb a keresztséged napján? 

Miklós :  - Nekem az tetszett, hogy elkísértek az egész Caritas, a gyerekek, a nevelők, a nővérek éa 

Georg apát úr meg Attila bácsiék is. Örültem hogy velem volt a legutobbi nevelő családom és a legjobb 

barátom az Ernő az apukájával... és nem utolsó sorban nagyon jó, hogy velem voltak a keresztszüleim. 

Szera n. : - Mit jegyeztél meg, abból a tanításból, amit a templomban hallottál?  

Miklós :  - Én azt jegyeztem meg, hogy a tiszteletes asszony és a nővér is       

azt mondták nekem, hogy maradjak ilyen jó lelkü egész életemben. 

Én meg is ígérem, hogy igyekezni fogok  jó embernek lenni. 

Szera n. : - A keresztelés után mi volt számodra a legszebb, 

vagy legjobb? 

Miklós :  - Nekem az tetszett a legjobban, hogy mindenki 

velem ünnepelt és együtt ebédeltünk mindnyájan az ebédlőben, 

amely nagyon szépen volt előkészítve. Ezt külön köszönöm Rafaella 

nővérnek és a konyhás néniknek meg a nagyoknak, akik segítettek!!! 

Szera n. : - Mi változott meg az életedben most, hogy meg vagy 

keresztelve?  

Miklós :  - Az változott meg, hogy most már tudom, hogy nem vagyok 

pogány, hanem Isten fia és ez nagyon boldoggá tesz engem. 

Szera n. : - Szeretnél-e valamit még üzenni a házban dolgozóknak vagy a gyerekeknek? 

Miklós :  - Igen, én szeretnék megköszönni minden kedvességet, a sok bízatást és a sok munkát is, amit 

értem tettek és bocsánatot kérek mindenkitől, ha valakit megsértettem. Nagyon hálás vagyok mindenkinek, 

akik értünk dolgoznak ebben a házban!   

Szera n. : - Van-e kedvenc bibliai idézeted? 

Miklós :  - Igen, én szeretem olvasni a 84:11 zsoltárt  

„Mert jobb egy nap a te tornácaidban, hogysem másutt, inkább akarnék az Istenem házának   

küszöbén ülni, mintsem lakni a gonoszok sátrában.” 

 

 

 

 

 

 


